
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE (artikel 41 RvO)

Datum indienen: 31 oktober 2022

Naam vragensteller: Wouter Smit 

Vraag gericht aan: college/burgemeester*

Onderwerp: straling zendmasten binnen de gemeente

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen zo spoedig mogelijk 
schriftelijk/mondeling* te beantwoorden:
Kan het college aangeven of het stralingsniveau van de zendmasten welke binnen de gemeente 
geplaatst zijn is toegenomen? En of deze straling binnen de geldende normen is gebleven?

Toelichting:
Ter hoogte van de Plusmarkt blijkt dat er bijna altijd een radio storing is op 101.7 megahertz, deze 
storing is begonnen nadat er werkzaamheden aan de zendmast welke daar geplaatst is hebben plaats 
gevonden. Ook ter hoogte van de zendmast op het terrein bij DVV komen storingen en klachten 
binnen.

Ondertekening

Naam en handtekening
Wouter Smit

Datum beantwoording: 14 november 2022

Antwoord college/burgemeester: 

Wij hebben uw vraag voorgelegd aan het landelijke Antennebureau.
Zij geven de volgende antwoorden:

Over de radiostoring in Duiven-West (Plusmarkt en DVV):
Op het gebruik van frequenties in het radiofrequente spectrum wordt in Nederland 
toegezien door Agentschap Telecom. Radiozenders, mobiele netwerk operators (MNO's) 



en andere licentiehouders hebben zich strak te houden aan het 'blokje' frequentie 
waarvoor ze een licentie hebben verworven. Dat voorkomt dat verschillende 
toepassingen elkaar storen. De door u genoemde frequentie, 101,7 Mhz, ligt ver 
onder de laagste frequentie voor mobiele telefonie: 700 Mhz. Het is daarom niet 
waarschijnlijk dat de bron van de storing mobiele telefonie is. 

Wat wel de reden van de storing is, is niet bekend. Als er sprake is van storing, 
kan dit worden gemeld aan Agentschap Telecom op 
https://www.agentschaptelecom.nl/onderwerpen/storing-melden-of-oplossen. Degene 
die de storing ondervindt, zal zelf melding moeten doen. Het agentschap ziet toe 
op frequentiegebruik en zal de melding beoordelen.

Over de toename van het stralingsniveau en of die binnen de normen blijft:
Naast storing vraagt u naar de situatie omtrent straling in uw gemeente. Het 
college heeft de door u genoemde locaties opgezocht in ons antenneregister en ziet 
daarin geen bijzondere zaken. Er zijn in Nederland zo'n 15.000 antenne-
installaties, die allemaal gebruik maken van dezelfde technieken en vergelijkbare 
gebieden bestrijken. Wederom is het Agentschap Telecom toezichthouder, daarom 
voert het agentschap honderden (steekproef)metingen per jaar uit aan het 
elektromagnetisch veld (EMV). Al die metingen zijn openbaar en terug te vinden in 
ons antenneregister. Ze zijn te herkennen aan het icoon van een geel meetapparaat. 
Met al deze metingen in het achterhoofd is het niet aannemelijk dat door 
werkzaamheden aan een mast de vermogensdichtheid sterk is toegenomen. Het beeld 
over de loop van de jaren is dat de vermogensdichtheid nauwelijks is toegenomen, 
ook na de uitrol van nieuwe technieken zoals 4G en 5G.

Ondertekening

Hoogachtend, Burgemeester en wethouders van Duiven,

mr. drs. R.J. (Rutger) den Haan mr. H.B. (Huub) Hieltjes
secretaris                                 burgemeester

*keuze aangeven
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